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Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért sújtja a Kormány a nagykőrösi embereket hosszú távon az átmenő
teherforgalommal? ”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtan i

Molnár Csab a
közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az idén áprilisban Mikorra tervezi a Kormány a Nagykőrös Várost átmenő forgalom
szempontjából tehermentesítő elkerülő út megépítését? címmel kérdéssel fordultam Dr .
Kákosy Csaba miniszter úrhoz .

A Miniszter úr válaszában kifejtette, hogy bár a 2013-ban az M8-as út 2x1 sávos kiépülésével
csökkenhet az út terhelése, azonban a „nagykőrösi elkerülő út” kiépítése az még M 8
autópálya teljes megvalósulása után is indokolt lehet . Ennek tükrében bizakodtunk benne ,
hogy a Kormány maga is felismeri, hogy ha egy cselekvés egy másik dolog megvalósulás a
előtt és után is indokolt, akkor felesleges várni . Főként akkor, ha ez egy fél évtizedes
várakozást jelentene .

Mivel a problémára rajtam, mint megválasztott országgyűlési képviselőjén keresztül
Nagykőrös lakossága felhívta az illetékes miniszter figyelmét, de a halogató választ követ ően
több mint fél év alatt semmilyen, a megoldás felé mutató kezdeményezésnek még csak a
szikrája sem volt észlelhető , egyre több emberben merül fel a kérdés : Miért sújtja a Kormány
a nagykőrösi embereket — hosszú távon — az átmenő teherforgalommal?

Nagykőrös, 2008 . december 19 .

Dr. Czira Sz ' olt's
országgyűlési képviselő
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